
 
 

Ersättningsplan för Björkvallen 

Bakgrund 

I samband med markbytet mellan kommunen och Skanska, där bl.a. Björkvallen ingick utlovades 

en ersättningsplan till föreningarna. 

I budget 2015 lade vi (S) 15 miljoner kronor för en sådan plan. I budgeten för 2016 lade vi (S) 

ytterligare 5 miljoner kronor. 

 

Då behovet av fotbollsplaner är stort och Björkvallen måste ersättas yrkar vi att: 

 - Kommunfullmäktige beslutar att ersättningsplan/planer för Björkvallen skyndsamt färdigställs i  

    I samarbete med de föreningar som är berörda. 

 

 

För Socialdemokraterna i Håbo 

Agneta Hägglund                                    Werner Schubert 

 

 

 


